
16.09.22 
Amager Privatskole 

Skolebestyrelsesmøde 15. september 2022 
 
Referat  
 
Deltagere:  
Forældrerepræsentanter: Dennis, Irene, Stella, Mina og Jette 
Medarbejderrepræsentant: John 
Skoleledelse: Hanne, Lotte og Dorthe (referent) 
Afbud: Kenneth og Rune 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

2. Præsentation af nyt medlem af skolebestyrelsen 
Bestyrelsen præsenterede sig for Dennis og omvendt 

3. Gennemgang af bygninger 
Der blev kigget på biblioteket (under udvikling), de nye garderober for 1. klasse i kælderen, den 
nye café i SFO-en samt det tidligere IT-kontor, som vil blive til en genbrugsstation. 
Maling af skolen blev efterfølgende drøftet. Bliver taget med i bygningsudvalget, og DG kontakter 
Sonni (udlejer).  
Mulighederne for solpaneler blev drøftet kort. Der har tidligere været en business case omkring 
dette. 

4. Budgetopfølgning 

Halvårsregnskabet blev gennemgået.  

Vi følger budgettet med de naturlige små udsving der kan være. Vi er glade for at vi i 

budgetlægningen lagde ekstra til side til el. Det ser ud til, at vi har lidt luft til de uforudsete 

stigninger, vi ser.  

5. Evaluering af generalforsamlingen 

Der var repræsentanter for 16 elever ti stede, hvilket må betegnes som få forældre sammenlignet 

med det antal elever, vi har på skolen. På mødet er der god information. 

Fremadrettet skal der gøres mere reklame for mødet i skolebestyrelsens nyhedsbrev om foråret. 

Det blev besluttet, at der skal være tilmelding samt kaffe/vand mm. 

Der skal være en mere formel afsked med afgående medlemmer og velkomst til nye. 

DG har lavet et referat, der sendes til godkendelse i SB, inden det sendes ud. 

6. Bestyrelsesmedlemmer til hver klasse 

Det blev besluttet at sløjfe denne opgave. I dette skoleår deltager kontaktforældrene fra klasserne 

i et møde med skoleledelsen sammen med andre årgange. Det checkes af skolen, om det betyder, 

at der skal ændres i beskrivelser på hjemmesiden mm. 

Skolebestyrelsen vil stadig deltage på forældremøderne. 

7. Idrætsundervisning/halleje 

Stella og Kenneth indgår i en arbejdsgruppe omkring dette. 

Kenneth har gode kontakter i foreninger. Der sendes et brev til kommunen sidst i september. 

8. Lærerens Dag 

Banneret fra sidste år skal findes og genbruges. 

Der sendes særskilt besked om dette punkt. 



9. Meddelelser 

Skolebestyrelsen:  

SB har konstitueret sig med Irene som forperson og Mina som næstforperson. 

Der er planlagt et nyhedsbrev inden efterårsferien. 

Der er møde i budgetudvalget torsdag d. 22. september 2022. 

Bygningsudvalget består i dette skoleår af: Kenneth, Dennis og Irene. 

Skoleledelsen: 

Der siges nej tak til opsætning af en tøjcontainer efter drøftelse i SB. 

Der er en bekymring for manglende deltagelse på forældremøder i nogle klasser. Det afføder til 

tider spørgsmål til skolen, der allerede er afklaret på møderne. (Der har i nogle tilfælde været 

udfordringer med tilmeldingsmodulet). 

Der har ikke været stor tilslutning til at hjælpe skolen på den pædagogiske dag d. 7. oktober.  

Skolen har haft besøg af ny psykolog i PPR, der sandsynligvis vil blive skolens faste psykolog.  

Medarbejderrepræsentant: 

Tilfredshed med, at TR og AMR er under uddannelse. God stemning blandt personalet.  

 

10. Evt. 

Køleskabe og PC-opladere blev drøftet. Der kommer til at blive en indsats på strøm og ren skole. 

 

 

 


